
Subject: На вниманието на доц. д-р Тодор Чобанов, Относно Изменение и допълнение на 
Наредбата за прием на деца в общинските детски градини 

 

Уважаеми Доц.д-р. Чобанов, 

Възползвам се от възможността да изкажа мнение по наредбата. 

Като майка на бъдещ петокласник, пред мен лично не стои въпроса с градините, но половината 

ми познати с по-малки деца са в ужас, как да решат проблема с неприетите си деца. Мисля,че е 
егоистично на този въпрос да се разсъждава на принципа: "мойто дете е имало късмет, другите 

да се оправят". 
За четирите ми години опит от собственото ми дете в група с 32 деца мога да кажа, че  дори на 

Коледа и на тържествата за края на учебната година не са присъствали всички, а през 
половината зима бяха сборна група- от 2 групи общо 20-25 деца. 

Затова мисля, че с освобождаването на допълнителни места няма да се предизвикат повече от 

отколкото са сегашните проблеми. 
Относно уседналостта, предлагам да се взаимства от правилата за училищата. Когато ние 

кандидатствахме в училище преди 4 години, нямаше сегашните правила и се оказа, че една 
трета от класа се води на адреси в няколко апартамента срещу училището.  

 

 

Поздрави,  

Мирослава Кръстева 

 


